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    Dual frequency geodetic GPS receivers have been widely used for deformation monitoring that re-
quires highly reliable and accurate data for analysing 3-D movements of man-made or natural objects. 
With the advance of GPS receiver technology, low-cost high sensitivity GPS receivers such as u-blox 
LEA-4T, EVK-6T and Leica GMX901 are available on the market. These types of GPS, in addition to 
providing code range data for meter level positioning, L1 carrier phase data can also be extracted for pre-
cise positioning. Investigations carried out by the authors on the performance of the u-blox LEA-4T and 
Leica GMX901 GPS receiver shows that centimeter level accuracy can generally be achieved with low-
cost receivers available on the market for deformation monitoring applications. However, the reliability 
and accuracy can be easily affected by ionospheric and multipath effects. Further investigations were car-
ried out by the authors to integrate these low-cost receivers into Leica's GNSS SpiderNET software which  
adopts Master Auxiliary Concept (MAC) Network Corrections to reduce ionospheric effects in real time.
    In this paper, investigation results on the accuracy of u-blox and Leica low-cost GPS under different 
satellite visibility and data collection conditions are presented, followed by discussions on the integration 
of these GPS receivers into the GNSS SpiderNET. Comparison in terms of positioning accuracy and reli-
ability of these receivers with the MAC GPS network and dual-frequency GPS RTK approaches were car -
ried out. Our investigations show that low-cost GPS receivers can be successfully interfaced with the 
GNSS SpiderNET platform and achieve satisfactory real-time positioning performance under the GPS 
network approach. This will open an alternative approach for low-cost, accurate and reliable deformation 
monitoring applications.*

    Двойная частота геодезических GPS-приемников широко используются для деформации мо-
ниторинга, которая требует очень надежные и точные данные для анализа 3-D движения  
техногенных или природных объектов. С развитием технологии GPS-приемник, недорогой вы-
сокой чувствительности GPS приемников, таких как U-Blox LEA-4T, EVK-6T и Leica GMX901  
доступны на рынке. Эти типы GPS, в дополнение к предоставлению код диапазона данных за  
метр позиционирования уровне L1 для данных фазы несущей также может быть извлечен для  
точного позиционирования. Исследования, проведенные авторами на выполнение U-Blox LEA-
4T и Leica GMX901 GPS приемник показывает, что точность сантиметр уровня в общем слу-
чае может быть достигнута с недорогих приемников, имеющихся на рынке приложений для  
деформации мониторинга. Тем не менее, надежность и точность может быть легко, постра-
давших от ионосферы и многолучевой эффект. Дальнейшие исследования проводились авто-
рам интегрировать этих недорогих приемников ГНСС в компании Leica SpiderNET программ-
ного  обеспечения,  которое принимает Мастер  вспомогательное понятие  (MAC)  Сеть  По-
правки к снижению ионосферных эффектов в реальном времени.
     В данной работе результаты исследований на точность U-Blox и Leica недорогой GPS под  
разными видимости спутника и условия сбора данных представлены с последующей дискуссии  
по интеграции этих приемников GPS в GNSS SpiderNET. Сравнение с точки зрения точности  
позиционирования и надежность этих приемников с MAC-GPS сетей и двухчастотных GPS  
RTK подходы были выполнены. Наши исследования показывают, что недорогой GPS-приемни-
ков может быть успешно сопряжена с платформой GNSS SpiderNET и достичь удовлетвори-
тельного реальном времени позиционирования производительность при подходе сети GPS.  
При этом откроется альтернативный подход для недорогого, точные и надежные приложе-
ния деформации мониторинга.

* Перевод текста осуществлен с помощью программы Google-переводчик.
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